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转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/518/2021_2022__E5_A4_96_

E9_94_80_E5_91_98_E5_c28_518059.htm If the return is caused by

the product quality or the mistake from us, you will be guaranteed to

get 100% refund. 若因商品质量或由于我们的失误而导致的退

货,将会保证得到100%的退款。 We do not accept merchandise

for return unless items are defective, in which case they will be

replaced, subject to availability, or refunded at buyers discretion. 若

非商品瑕疵我们并不接受退货，而瑕疵品将依照您的意愿替

换(若尚有存货)或是退款。 If we have refunds agreements, you

will be responsible for the return shipping charges. The balance will

be refunded back to you after we receive the items. 如果达成退货

退款协议，本店铺会收取货品退回运费。我们在收到退回货

物后，会退回款项。 Accepts Buyer’’s returned Products and

refund the purchase price in the currency stated in this Contract, and

takes responsibility for all direct loss and expenses incurred to Buyer

due to the return of Products, including interest, bank fees,

transportation fees, insurance premium, inspection fees and other

necessary charges and expenses for the storage, loading, unloading

and supervision of the returned Products. 同意买方退货，并将所

退货物金额用合同 规定 的货币偿还买方，并承担买方因退货

而蒙受的一切直接损失和费用，包括利息、银行费用、运费

、保险费、检验费、仓储、 码头 装卸及监管保护所退货物的

一切其它必要的费用。"#F8F8F8" 100Test 下载频道开通，各类

考试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com 


